
 
  
 

 
  
Secretaria/eb 

 

Acta de la sessió extraordinària del Ple   

 
Núm. de la sessió:      
Data: 27.07.11 
Horari: de 20 a 21.30 h 
Lloc: Casa de la Vila 
 
Hi assisteixen: 
 
Estanislau Fors Garcia, alcalde-president 
Joaquim Barris Garcia, tinent d’alcalde 
Maria Belén Quintero Aragon, tinent d’alcalde 
Soraya Real Iglesias, tinent d’alcalde 
Román Pascual Rodríguez, tinent d’alcalde 
José Almansa Aragon, tinent d’alcalde 
Ramon Vinyes Vilà, regidor 
Santiago Fontbona Arbós, regidor 
Lorena Estrada Ocaña, regidora 
Maria Isabel Illescas Sánchez, regidora 
Maria Assumpció Balliu Tenas, regidora 
Isabel Roig Casas, regidora 
Josep Antoni López Navarro, regidor 
David Caldeira Bacardit, regidor 
Annabel Moreno Nogué, regidora 
Alejandro Acero Cherta, regidor 
Catalina Victory Molné, secretària 
 
No hi assisteixen: 
 
Susanna Mir Julià, tinent d’alcalde 
 
 
El president obre la sessió. A continuació es tracten els assumptes inclosos en el 
següent: 
 

Ordre del dia 

El Grup d’ICV-EUiA-E demana que s’incorpori a l’ordre del dia una moció; s’aprova 
per unanimitat la seva incorporació. 

 



 
  
 

 
  
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior.- La secretària llegeix l’esborrany de 
l’acta de la sessió anterior, celebrada amb caràcter extraordinari el dia 6 de juliol de 
2011. La regidora Sra. Annabel Moreno demana que es corregeixi el seu nom, que ha 
d’anar amb dues enes. La regidora Assum Baliu comunica que és suplent en totes les 
Comissions Informatives. L’acta s’aprova per unanimitat dels assistents incorporant les 
esmenes abans dites. 

 

2. Modificar el contracte del servei de recollida dels residus sòlids urbans.- 
L’alcalde, Sr. Fors, dóna compte de la proposta d’acord sobre l’assumpte enunciat, 
dictaminada favorablement per la Comissió d’Hisenda:  

Vista la necessitat de preparar les clàusules tècniques del servei de recollida selectiva 
de residus sòlids urbans, però atès que actualment cal adaptar la forma de recollida 
que presta l’empresa Concesionaria Barcelonesa, SL. 
 
Vist l’informe emès pel tècnic de Medi Ambient i l’informe emès per la TAG de Serveis 
Generals, favorables a la modificació que es proposa, sempre que es procedeixi de 
forma immediata i urgent a la licitació d’una nova concessió del servei. 
 
Vist l’informe desfavorable emès per la Intervenció municipal, però entenent que cal 
dur a terme la modificació que es proposa entretant no es procedeixi a una nova 
licitació, la qual és prevista que es pugui iniciar de forma imminent, perquè el supòsit 
contrari suposaria un increment del servei per motiu de la imposició del recàrrec de 
10€ per tona de brossa barrejada aportat a la incineradora, segons preveu la Llei 
8/2008 i, que només per a l’any 2010, hauria suposat una despesa addicional de més de 
68.000€, a banda el que correspondria per a l’any 2011,  es proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’aprovació dels següents 

 
 
ACORDS: 

 

1. Declarar l’interès públic en la introducció de la modificació proposada en la 
prestació del servei de recollida de residus sòlids urbans incorporant la recollida 
selectiva porta a porta de 4 fraccions (FORM, envasos, paper i cartró i resta) a 
diverses zones d’Arenys de Mar i la recollida selectiva de la FORM a d’altres sectors i 
grans productors de la vila, tal com estableix l’informe ambiental municipal de data 
18/05/2011 que compta amb la conformitat de la Regidoria de Medi Ambient i del 
contractista, i que no van ser inclosos en el projecte inicial per haver-se produït de 
forma recent la seva necessitat. 

2. Modificar el contracte adjudicat a l’empresa Concesionaria Barcelonesa SL , 
aprovant el preu corresponent a la modificació de 84.362€, més la quantitat de 
6.748,96€ en concepte de 8% d’IVA i que garanteix el manteniment de l’equilibri 
econòmic contractual. Aquest preu correspon al següent: 
 



 
  
 

 
  

- 60.171,12€ (IVA inclòs) corresponen al servei de recollida selectiva porta a 
porta de 4 fraccions (FORM, envasos, paper i cartró i resta) del nucli antic i 
altres zones d’Arenys de Mar (Vilaplana, Horta Dalmau i les urbanitzacions 
de les Roses-Montmar, el Maltemps, el Portinyol, el Portimar I i la Victòria). 

- 30.939,84€ corresponen al servei de recollida selectiva de la FORM dels 
grans productors del nucli antic i de diverses urbanitzacions i sectors 
residencials del municipi (Sapí-Hort del Bisbe, Musclera, apartaments 
l’Estrella i Apartarenys i urbanitzacions del Cònsol-Andersen, les Vil�les, el 
Canyadell, el Portimar II i les Carolines. 

3. Preveure la dotació en els pressupostos municipals de l’exercici 2011 de la 
consignació econòmica suficient per garantir l’execució de la tercera i darrera fase del 
Pla de desplegament de la recollida selectiva de la fracció orgànica dels residus 
municipals (FORM). 

4. Declarar la urgència en la tramitació del procediment de licitació del servei de 
recollida selectiva de residus sòlids urbans, advertint que, la manca d’incoació d’aquest 
no pot implicar una pròrroga indefinida del contracte actual. 

5. Acordar que el termini màxim de l’actual prestació del servei i la seva ampliació no 
pot excedir la data de 31 de desembre de 2012. 

La regidora Sra. Assum Balliu, en representació del  grup municipal d’ICV, manifesta el 
que segueix:. 
 
“Alcalde, regidors, regidores, assistents a la Sala de Plens i els que ens escolten des de 
casa per Ràdio Arenys. 
 
El grup d’ICV, aposta fermament per la recollida selectiva i concretament pel model  
de recollida porta a porta, que ja s’està portant a terme des de finals de l’anterior 
mandat . Així mateix, i vista la necessitat de preparar les clàusules tècniques del servei 
de recollida selectiva de residus sòlids per tal que s’adapti a la forma de recollida que 
presta actualment l’empresa concessionària del servei i que en un futur aquest model 
es pugui estendre a tot el municipi, votarem a favor de la proposta d’acord que avui es 
porta al Ple”. 
 
Sotmesa aquesta proposta a votació: 
 
Vots a favor: 4 vots CIU, 3 vots ICV-EUIA-E, 2 vots PP, 1 vot CUP, 1 vot Esquerra-
AM, 1 vot VIA-SI-RCAT-Bloc Municipal 
Vots en contra: cap 
Abstencions: 4 vots PSC-PM 
 
El Ple, per majoria absoluta, n’acorda l’aprovació. 
 
 



 
  
 

 
  
3. Prorrogar el servei de l’Escola Bressol municipal.-  L’alcalde, Sr. Fors, dóna 
compte de la proposta d’acord sobre l’assumpte enunciat, dictaminada favorablement 
per la Comissió d’Hisenda:  
 
Atès que en data 13 de setembre de 2011 finalitza la primera pròrroga al contracte 
subscrit amb la Fundació Pere Tarrés per a la prestació del servei públic d’escola 
bressol mitjançant concert. 
 
Vista la clàusula IV del Plec regulador del procediment de licitació, que forma part del 
contracte signat, i que estableix una duració inicial del concert per cinc anys, termini 
que és susceptible de pròrroga fins a una durada màxima total de 25 anys. 
 
Vista la memòria justificativa de la conveniència de prorrogar el servei i que la 
proposta de pròrroga compta amb la conformitat del contractista i de la regidora del 
servei d’educació, es proposa al ple l’adopció dels següents 
 
ACORDS: 
 
1. Aprovar una segona pròrroga al contracte subscrit entre aquest Ajuntament i la 
Fundació Pere Tarrés, per a la gestió, en règim de concert, del servei públic d’escola 
bressol. 
 
2. Aquesta pròrroga tindrà una durada de cinc anys; començarà a partir del 14 de 
setembre de 2011 i finalitzarà el 13 de setembre de 2016, termini durant el qual s’ha 
de procedir a l’estudi tècnic en relació amb la possibilitat i/o conveniència que el 
mateix Ajuntament instal�li el servei i, si s’escau, l’estudi dels avantatges tècnics o 
econòmics de prestar el servei mitjançant concert per als usuaris.  
 
3. Publicar el present acord en e BOP als efectes de publicitat que estableix l’art. 271.4 
del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i 
serveis dels ens locals. 
 
El regidor Sr. David Caldeira, en representació del grup municipal de la CUP, manifesta 
el que segueix: “El grup municipal de la CUP volem fer una reflexió al Ple pel que fa al 
punt tres. Pensem que cal, des d’ara, procedir a l’estudi tècnic per valorar la 
conveniència d’instal�lar el servei controlat i gestionat pel mateix Ajuntament. Així, 
apostem, ho hem expressat moltes vegades, per no externalitzar serveis perquè això 
els fa més precaris i en minva la qualitat per a l’usuari, així com també fa més precària 
la situació laboral dels treballadors i treballadores. Si una empresa externa fa negoci de 
gestionar un servei, sens dubte vol dir que el servei és rendible. 
 
Emplacem, doncs, al consistori a treballar en una proposta que ens porti al 2016 a 
recuperar la gestió i el control municipal del servei. 
 
El sentit del nostre vot serà positiu”. 



 
  
 

 
  
 
La regidora Sra. Assum Balliu, en representació del  grup municipal de ICV, manifesta el 
que segueix: 
 
“El Grup d’ICV, d’acord amb els informes i la valoració positiva, tant de la regidora 
d’Educació sortint, jo mateixa, com de la regidora entrant, Sra. Susanna Mir, donem 
suport com no pot ser d’altra manera,  a la segona pròrroga del contracte subscrit 
entre l’Ajuntament i la Fundació Pere Tarrés per a la gestió, en règim de concert, del 
servei públic d’escola bressol.   
 
Al seu moment es va treballar molt per aconseguir millorar la qualitat dels serveis  de 
l’empresa adjudicatària i pensem que s’ha aconseguit l’estabilitat necessària, sobretot 
pel que fa als recursos humans, per donar un bon servei i atenció en aquesta etapa 
d’educació dels 0 a 3 anys a la nostra població.  
 
La necessitat de mantenir aquest servei a Arenys de Mar, amb el futur canvi d’ubicació 
i el nou edifici situat a la zona del Bareu, en què durant el passat mandat es va treballar 
intensament, per aconseguir que es deixi enrere la provisionalitat de la instal�lació 
ubicada actualment en uns mòduls prefabricats i que en els propers mesos serà una 
realitat, fa que el nostre vot sigui favorable a la proposta d’acord que avui es porta a 
aprovació al Ple de la corporació.  
 
Així mateix, ens posem a la disposició de la Regidoria d’Educació, com ja he manifestat 
en reiterades ocasions, per seguir treballant i col�laborant en el que sigui necessari  pel 
bon funcionament del servei i pel trasllat a l’escola bressol definitiva”. 
 
Sotmesa aquesta proposta a votació, el Ple, per unanimitat de tots els presents, 
n’acorda l’aprovació. 
 
 
4. Fixar el calendari de les festes locals per a l’any 2012.- L’alcalde, Sr. Fors, 
dóna compte de la proposta d’acord sobre l’assumpte enunciat, dictaminada 
favorablement per la Comissió d’Hisenda:  

 
Atès que l’Estatut dels Treballadors, en l’article 37.2, determina que, de les catorze 
festes laborals, dues seran locals i que aquestes, per Decret 177/1980, de 3 d’octubre, 
de la Generalitat de Catalunya, s’estableix que seran fixades per Ordre del conseller 
d’Empresa i Ocupació, a proposta dels municipis respectius. 
 
Atès que cal fixar les dues festes locals d’Arenys de Mar, retribuïdes i no recuperables, 
i atès que tradicionalment a Arenys de Mar s’han celebrat aquestes festes els dies de 
Sant Zenon (9 de juliol) i de Sant Roc (16 d'agost). 
 
Vist que en el calendari de l’any 2012 tant el dia de Sant Zenon com el de Sant Roc 
escauen en dies feiners, es proposa al Ple l’adopció del següent  



 
  
 

 
  
 
ACORD: 
 
1. Proposar, com a festes locals d’Arenys de Mar per a 2012, el dia 9 de juliol, festa de 
Sant Zenon, i el dia 16 d’agost, Sant Roc. 
 
2. Notificar el present acord al conseller de treball de la Generalitat de Catalunya. 
 
El regidor Sr. David Caldeira, en representació del grup municipal de la CUP, manifesta 
el que segueix: “L’assemblea de la CUP volem proposar una reflexió al Ple en el sentit 
que si aquestes festes locals, Sant Zenon i Sant Roc, així com Sant Esteve i Cap 
d’Any, cauen en dissabte, al mercat setmanal a la Riera i, en conseqüència, al de 
Plaça treballen. 
 
Pensem que aquestes celebracions prenen sentit perquè són diades festives en què, 
pràcticament tota la vila s’atura i pren un altre ritme. Entenem la festa, també, com 
una potent eina de cohesió, participativa i integradora. 
 
De cohesió com a vila, que gaudeix de les activitats amb la resta de ciutadans. 
 
Participativa perquè la festa es fa fent-la; i la fem entre tots els arenyencs i les 
arenyenques que, individualment o com a integrants d’entitats, la preparem i la vivim. 
 
I, finalment, integradora. És un bon moment perquè aquelles persones nouvingudes a la 
vila puguin conèixer un Arenys que no és el del dia a dia, un Arenys de les 
associacions, un Arenys d’arrel tradicional. 
 
Per tot plegat, pensem que cal aconseguir que per les dues festes locals, així com per 
Sant Esteve i Cap d’Any, si cau en dissabte, no hi hagi mercat setmanal i, si cau entre 
setmana, vetllar perquè no es treballi, excepte aquelles en activitats que estiguin 
permeses. 
 
Amb tot, el sentit del nostre vot serà afirmatiu. 
 
Sotmesa aquesta proposta a votació, el Ple, per unanimitat de tots els presents, 
n’acorda l’aprovació. 

 
 

5. Suspensió de llicències d’activitats, per modificar la normativa d’usos del 
PGOUM.- L’alcalde Sr. Fors, dóna compte de la proposta d’acord sobre l’assumpte 
enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió d’Urbanisme:  

 
Vista la necessitat d’estudiar amb deteniment la problemàtica que ofereix la 
implantació de determinats tipus d’activitats en el sòl urbà residencial, que per portar 



 
  
 

 
  
implícita la concurrència d’un nombre important de persones, solen provocar 
molèsties i conflictes entre els que hi resideixen. 
 
Atès que convé doncs iniciar un període de reflexió i d’anàlisi dels usos que solen ser 
més discordants amb l’ús residencial i els que es poden continuar autoritzant en una 
zona urbana teixida sovint de carrers estrets i d’edificis que no gaudeixen de les 
mínimes normes d’insonorització que les defensin de les activitats de pública 
concurrència.  
 
Vist l’informe favorable emès per l’assessor jurídic del servei, es proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’aprovació dels següents 

 
ACORDS: 

 
1.- Suspendre l'atorgament de llicències d'instal�lació o ampliació d'activitats o usos 
concrets i d'altres autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació 
sectorial, referits a l’àmbit del sòl urbà que es troba delimitat d’acord amb la següent 
descripció: 
 
L’àmbit de la Delimitació de la suspensió de llicències per a determinats usos del PGO 
el configura una línia poligonal que, en direcció a ponent, segueix la carretera N-2 fins a 
arribar al límit de la UASU 1, segueix a tot el llarg del rial del Sapí fins a arribar al límit 
de la Raureta. A partir d’aquest punt baixa un tram del rial de sa Clavella , travessa el 
parc de Lourdes , passa pel darrere de les cases del carrer de les Doedes i les cases de 
l’horta Dalmau fins a tocar l’autopista. 
 
A partir d’aquí, en direcció a llevant, travessa la Riera d’Arenys, abraça tot l’àmbit de la 
urbanització Vilaplana, baixa pel rial del Bareu i inclou tot l’àmbit del Pla parcial Bareu-
Paraiso. 
 
Aquesta línia poligonal va resseguint  les urbanitzacions  en sòl urbà, que són LES 
ROSES, MONTMAR, MALTEMPS, PORTINYOL, PORTIMAR I i PORTIMAR 2, i 
atermena amb  el  rial de la Serp , per on transcorre,  fins a arribar a la carretera N-2 
que és on es tanca l’anella. 
 
Altrament, a més de les urbanitzacions esmentades anteriorment, s’inclou dins l’àmbit 
de suspensió, la urbanització El Cònsol, la urbanització La Victòria, Les Vil�les, El 
Canyadell, La  Musclera, Les Bàscules, els apartaments Arenys I els apartaments 
L’Estrella. 
 
Queden fora de l’àmbit els sòls no urbanitzables, els urbanitzables programats o no 
programats, les zones industrials, les zones comercials de la UASU 1 i 3 i el Port 
d’Arenys. 
 
Aquesta delimitació es troba grafiada en el plànol adjunt en annex. 



 
  
 

 
  
 
2.- La suspensió de les llicències en l’àmbit assenyalat en l’antecedent tindrà efecte 
respecte als usos regulats en l’art. 80 del Pla general d’ordenació urbana d’Arenys de 
Mar vigent següents:  
 

1. (3) Ús de bar, restaurant i similars. Referit únicament a la modalitat especial de sales 
de festa, discoteques i similars. 

2. (11) Ús sociocultural: Referit únicament a les activitats de tipus social, com poden ser 
els centres d’associacions, agrupacions, col�legis i similars. 

3. (12) Ús religiós: Comprèn les activitats de culte o directament lligades als temples i 
esglésies. 

4. (13) Ús recreatiu: És el referent a les manifestacions comunitàries del lleure i de 
l’esplai no comprés en cap altra qualificació. Aquest ús inclou el dels espectacles de 
tota mena. 

 
3.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província i en el Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya, als efectes de coneixement general. 
 
La regidora Sra. Annabel Moreno, en representació del grup municipal d’ERC, 
manifesta el que segueix: “Des d’Esquerra no veiem oportuna la suspensió de llicències 
que s’està debatent en aquest ple, ja que no la considerem motivada ni justificada. La 
suspensió de llicències suposa una important limitació en l’exercici de les facultats 
intrínseques dels propietaris, llogaters, empresaris, emprenedors i en definitiva de 
qualsevol arenyenc, tingui l’origen que tingui, a l'hora d'exercir una activitat, ja sigui 
lúdica, recreativa, docent o religiosa, ja que se’ls està privant del dret legítim a 
materialitzar la instal�lació de qualsevol activitat. Així ho estableix la doctrina i la 
jurisprudència, les quals han manifestat en nombroses ocasions que la suspensió de 
llicències ha de ser una mesura cautelar a aplicar de manera totalment restrictiva i 
plenament motivada. D’aquí que s’aconselli una prudent limitació del contingut d’una 
mesura com aquesta. 
 
I és que la normativa estableix que qualsevol suspensió de llicències que evidentment 
restringeix drets ha d’estar plenament justificada en nom del bé comú. A més, l’abast 
de la suspensió ha de ser concret tant des del punt de vista geogràfic com en relació 
amb els usos que afectarà, fet aquest últim que no compleix l’acord que avui es porta a 
aprovació. 
 
Aquest grup municipal va preguntar a l’equip de govern en la reunió de la comissió 
informativa que va tenir lloc el passat dimecres 20 de juliol quina era la motivació 
d’aquesta mesura. La resposta va ser la intenció d’un col�lectiu de persones d’obrir un 
centre cultural i religiós a Arenys de Mar i les queixes que havien presentat un grup de 
veïns de la zona on s’havia d’ubicar aquest centre. Sembla, doncs, que la motivació 
d’aquesta suspensió és la possible obertura d’aquest centre i per tant el que es pretén 
és que ni en el nucli urbà ni en les urbanitzacions hi pugui haver cap centre religiós, ni 
docent, ni d’espectacles, ja que tant el pla general de 1984, vigent en l’actualitat com el 



 
  
 

 
  
POUM aprovat recentment de manera provisional, permeten l’obertura d’aquests tipus 
d’establiments en aquestes zones. En aquest sentit hem de tenir en compte que l’article 
4.1 del Decret 94/2010 de 20 de juliol que desenvolupa la Llei de centres de culte 
estableix que “en cas que s’exclogui l’ús religiós entre els possibles usos assignats com 
a equipament comunitari, s’haurà de justificar degudament amb un informe motivat”. 
Per poder motivar-ho hem de tenir en compte tant la normativa vigent, que regula la 
llibertat religiosa, dret fonamental recollit a la Carta Magna, com la que regula la 
possibilitat d’obrir aquests centres pel que fa a les condicions i requisits que han de 
complir. Requisits, val a dir, molt curosos i restrictius quant a les molèsties que puguin 
patir els veïns. 
 
D'altra banda, la suspensió implicarà l’estudi de nous usos del sòl, quan avui fa tot just 
3 mesos que el POUM va ser aprovat provisionalment per aquest plenari amb el vot 
favorable de tots els grups municipals, inclòs CiU, amb l’única abstenció del VIA, avui 
Bloc. Aquest POUM, per tant, ni tan sols té l’aprovació definitiva per part de la 
Generalitat de Catalunya. No entenem per què els grups municipals de l’actual govern, 
quan formaven part de l’anterior consistori, no van esmentar mai aquesta qüestió en 
les més de 40 reunions sobre el POUM que es van realitzar. Era aleshores i no ara el 
moment per fer les modificacions de l’ús del sòl.   
No sabem tampoc què n’opinen les associacions de botiguers i comerciants com 
UBICA o Arenys Blau, que hi tenen molt a dir.  
 
Així doncs, l’esperit i la verdadera motivació d’aquesta proposta no és altre que 
impedir que un grup d’arenyencs que professen una religió que no és la majoritària en 
el nostre poble puguin sol�licitar una llicència d’activitats per a un centre de culte o per 
a un centre cultural islàmic. Les coses s’han d’estudiar bé i informar-ne les persones 
afectades, perquè la ignorància crea malentesos i genera malestar i enfrontaments. I de 
fet la solució a aquesta problemàtica és molt més fàcil que intentar l’estratagema de 
suspendre llicències. Si algú s’hagués preocupat d’encarar el problema real i intentar 
solucionar-lo, si algú s’hagués preocupat de preparar-se bé aquesta problemàtica, 
s’hauria adonat que tot és molt més fàcil El reglament que desenvolupa els centres de 
culte (Decret 94/2010 de 20 de juliol) al seu article 9.2 lletra e) estableix que en vials 
d’amplada inferior a 6 metres només s’admet l’obertura amb un aforament inferior a 
100 persones (article 15.2). El reglament és clar: l’article 21 estableix que l’exercici de 
les activitats de culte requereix que el local on es desenvolupin compti amb totes les 
mesures de seguretat, salubritat, acústiques i aquelles altres que la legislació sectorial 
determini per activitats complementàries.   
 
Precisament, la Llei de centres de culte i el seu reglament van ser aprovats per donar 
resposta a les administracions públiques catalanes davant la nova realitat d’instal�lació 
de centres de culte produïda els últims anys. Per això es va aprovar aquesta normativa 
amb el fi de coadjuvar a la garantia i el ple respecte al dret fonamental de la llibertat 
religiosa en el marc del nostre estat de dret. I aquesta llei protegeix també el veïnat on 
es troba el centre de culte, ja que el Decret 94/2010 de 20 de juliol que desenvolupa la 
llei és molt restrictiu sobre com han de ser aquests espais en matèria de seguretat 



 
  
 

 
  
contra incendis, determinació de l’aforament, mesures de salubritat i accessibilitat, 
condicions de ventilació, serveis sanitaris, condicions mínimes dels accessos i protecció 
acústica. Si aquest centre compleix totes aquestes prescripcions legals, se li atorgarà la 
llicència municipal corresponent i si no les compleix no es podrà obrir. I si s’obre 
sense llicència l’alcalde tindrà potestat per tancar-lo; i si no compleixen amb les 
ordenances municipals com la reguladora del soroll i les vibracions (molt restrictiva 
també) se'ls haurà d’imposar les sancions corresponents i en última instància tancar el 
local, aquest i qualsevol altre que no compleixi amb les nostres ordenances i amb la 
normativa vigent, que afortunadament empara la policia local per fer-la complir. I no 
utilitzar les ordenances municipals és menysprear i menystenir el nostre ajuntament i el 
nostre ordenament jurídic. Les normes s’aproven per ser complertes i per fer-les 
complir. I això mateix passa amb totes les activitats: restaurants, bars, guinguetes, 
discoteques i qualsevol altre local que generi la més mínima molèstia als veïns.  
Des d’ERC creiem que es tracta d’una problemàtica prou important i que genera prou 
malestar -com es pot comprovar aquest últims dies- com per crear una comissió 
especial d’estudi i de mediació en la es pugui trobar una solució adequada i satisfactòria 
per a totes les parts, on tots els arenyencs s’hi sentin còmodes i on es puguin exercir 
tots els nostres drets sense cap tipus de problema. Per això demanem a l’actual govern 
que faci les instàncies necessàries per a la creació d’aquesta comissió. 
Per tot això exposat, ERC votarà en contra de la proposta de suspensió de llicències 
d’activitats.” 
 
El regidor Sr. David Caldeira, en representació del grup municipal CUP-PA, manifesta 
el que segueix: “El grup municipal de la CUP pensem que ni la proposta d’acord ni les 
solucions, temporals en aquest cas, parteixen d’una anàlisi i d’un diagnòstic correctes. 
Hi trobem a faltar, en primera instància, una contextualització clara i sense embuts dels 
fets que activen la motivació política de la proposta d’acord. I, pel que s’observa dels 
informes previs, cal una anàlisi i un diagnòstic més acurat que assenyali quin fet o 
activitat concreta comporta una situació problemàtica que pugui motivar una suspensió 
d’atorgament de llicències d’instal�lació o aplicació d’activitats i usos concrets. 
 
El segon aspecte que desaprovem de la proposta és el fet que sense aclarir quina 
motivació concreta porta a fer la proposta al Ple, es tingui clar que hi ha una sèrie 
d’usos que sí que són susceptibles d’atorgar-los llicències si aquestes són a zones com 
per exemple la industrial. Aquí cal fer memòria i recordar que es va destruir una zona 
agrària i forestal per construir un polígon industrial, i l'Ajuntament té la responsabilitat 
de gestionar-lo com a tal i amb visió de futur, promocionant l'activitat industrial i 
empresarial pròpia de la zona i, si cal, fer-hi un pla estratègic per reactivar-ne l’activitat. 
Per tot això, pensem que la zona industrial no ha de ser un calaix de sastre on posem 
tot allò que no volem, o que no ho volem veure, al nucli urbà. 
 
Així, que els centres d’associacions, agrupacions o col�legis o els espectacles de tota 
mena hagin d’anar a la zona industrial tampoc no ens sembla gens adequat si volem 
aconseguir una vila cohesionada i on tothom estigui plenament integrat. 
 



 
  
 

 
  
Tercer punt: aquesta suspensió afectaria la futura ampliació del Teatre Principal, que 
tot i que fins al 2016 hi ha temps per executar-la, suspendre la llicència per un any, 
seria endarrerir-ne un any l’execució, que ja fa molts anys que s’espera. 
 
Quart punt: tampoc no veiem gens adequat que les activitats de culte lligades a temples 
i esglésies hagin d’anar fora del nucli urbà. Cal, això sí, aplicar la normativa sobre espais 
de culte de juliol de 2009 de la Generalitat. 
 
I cinquè punt: en un moment de greu crisi en què cada vegada hi ha més arenyencs i 
arenyenques a l’atur i tots els partits polítics en campanya vam parlar de promoure 
polítiques d’ocupació i afavorir l’activitat econòmica a la vila, una suspensió d’aquestes 
característiques engega en orris qualsevol iniciativa  econòmica de certa envergadura, i 
tot per no afrontar els problemes pel seu nom. 
 
A la CUP sospitem que un dels punts de conflicte i que motiven l’estudi preliminar i la 
proposta d’acord és l’ús d’un local situat al carrer de Sant Gabriel número 47, baixos, 
que es vol utilitzar com a centre cultural i/o religiós o mesquita per persones de religió 
musulmana. 
 
Si aquest fos el vertader motiu, a la CUP entenem que el problema no és l’ús que es fa 
del local sinó l’afluència massificada, de fins a 120 persones, i les conseqüències que es 
deriven de la nombrosa concurrència a l’espai públic. 
 
Per tot això, si el problema fos la pública concurrència de més de 35 persones al local i 
les entrades i sortides d’aquestes, caldrà trobar una solució a aquest problema 
negociant-lo sense que això hagi de passar per un estudi jurídic i una suspensió de 
determinades llicències a totes les zones urbanes del municipi. 
 
Hauríem preferit que l’estudi concretés exactament allò que motiva la suspensió 
perquè sospitem que hi ha molta palla per arribar al moll de l’os. El problema és que 
l’equip de govern entén que la instal�lació d’una possible associació cultural o religiosa 
o mesquita al carrer de Sant Gabriel és un problema. 
 
I, repetim, per la CUP aquest no és el problema. El problema pot ser el nombre de 
persones, elevat si jutgem pel primer i únic dia que se n’ha fet ús, i que va provocar 
soroll al veïnat i molèsties a terceres persones. Així, per resoldre-ho, pensem que cal: 
 

1. Aclarir quantes persones arenyenques farien ús d’aquest local. 
2. Aclarir si, a banda de les arenyenques, hi ha persones d’altres pobles que en 

farien ús. 
3. Si fos així, caldria concloure que difícilment hi pot haver un espai dins de la 

zona urbana que pugui tenir cabuda per als arenyencs i els no arenyencs. 
4. L’Ajuntament d’Arenys de Mar pot ajudar a trobar respostes a les necessitats 

de la població musulmana arenyenca. 



 
  
 

 
  

5. Tot i que no és una decisió que pugui prendre aquest consistori, sí que podem 
suggerir a qui vol instal�lar una associació cultural o religiosa, o una mesquita al 
carrer de Sant Gabriel, que el problema seria menor si l’ús d’aquell local o de 
qualsevol altre del nucli urbà, fos només per als arenyencs. La ràtio, de ben 
segur, disminuiria. 

6. Si, tot i això, la quantitat de persones que volen fer ús d’un local destinat a l’ús 
d’associació cultural, religiosa o mesquita és superior al que especifica la llei 
com a pública concurrència de més de 35 persones, la qual cosa, amb dades a la 
mà, sembla del tot possible, caldrà ajudar a trobar un emplaçament que satisfaci 
les necessitats dels arenyencs musulmans així com de la resta d’arenyencs. 

7. Tampoc no pensem que la discussió hagi de ser si algú té el dret o no a obrir 
un determinat centre religiós, ni sobre on s’obrirà o anirà a parar, sinó 
sobre quin model d’equipaments religiosos volem o necessita Arenys en funció 
de las característiques de les diferents comunitats confessionals i la seva 
evolució en el temps. 

8. Tant si, en última instància, la població de religió musulmana acceptés 
d’instal�lar l’associació cultural, religiosa o mesquita en una zona fora del nucli 
urbà, solució que ja hem dit que la CUP no veu amb bons ulls, com si decideix 
tirar endavant el seu projecte d’instal�lar-la al nucli urbà, de totes totes el que 
pensem és que cal treballar perquè aquest col�lectiu cap al qual hi pot haver un  
desconeixement i desconfiança inicials es converteixi, senzillament, en un 
arenyenc més. I, per aconseguir això, proposem impulsar un pla de cohesió, a 
l’estil dels que s’han impulsat a altres poblacions de la comarca, on participin 
tècnics de l’Ajuntament, electes i representants dels diferents col�lectius i 
associacions de tota mena. 

 
Finalment, pot semblar, a jutjar per l’informe jurídic preliminar, que la reflexió i les 
propostes de la CUP surten molt de mare. Nosaltres pensem que precisament és tot 
el contrari, que sense una contextualització adequada no es pot encarar allò que 
realment genera un conflicte. La transparència de les raons, dels motius, dels criteris i 
de les "regles del joc", que han de ser iguals per a tothom, és una de les millors pautes 
per afrontar una resolució productiva d’aquesta mena de conflictes. I ja se sap, els 
conflictes mal resolts en el passat, o bé merament ajornats, en el futur es multipliquen i 
no segueixen aquella dita que diu que el temps ho cura tot. 
 
Per acabar, a la CUP estem en contra de la suspensió d’atorgament de llicències 
d’instal�lació o aplicació d’activitats i usos concrets i això no vol dir que estiguem en 
contra de la llei que regula els usos i que cal explicar i aplicar, així com l’Ordenança de 
soroll aprovada en l’anterior legislatura. 
 
Per tot plegat, el sentit del vot de la CUP en aquest punt serà negatiu”. 
 
 
La regidora Sra. Assum Balliu, en representació del grup municipal de ICV, manifesta el 
que segueix: 



 
  
 

 
  
 
“El grup d’ICV som conscients que existeix una problemàtica que es pot originar amb 
la implantació de determinats tipus d’activitats que es poden portar a terme en el 
nostre municipi.   
 
Som conscients que moltes d’aquestes activitats comporten unes molèsties i sovint 
conflictes entre els residents, amb els veïns i veïnes.  Entenem absolutament el neguit 
del veïnatge. Els veïns i veïnes saben que els hem escoltat i respectat, i que també els 
hem explicat com veiem la situació. Ara, els demanem també respecte a uns i altres pel 
nostre posicionament com a grup.  
 
Aquesta proposta de suspensió de llicències  d’activitats per modificar la normativa 
d’usos, pensem que emmascara un tema del qual no es vol parlar obertament  i que fa 
referència a la possible ubicació d’un centre cultural i de culte de la comunitat 
musulmana a la nostra vila.  
 
Aquest tipus de suspensió o limitació temporal d’atorgament de llicències, considerem 
que, ja sigui com una forma de desenvolupar una intervenció preventiva o bé per 
intentar trobar una alternativa dins d’una polèmica oberta, és molt àmplia i restrictiva, 
té altres objectius i amaga una realitat a la qual s’ha de front. 
 
Creiem que hi ha d'altres maneres d'encarar els temes, i no barrejant naps i cols, no 
buscant tres peus al gat.  Primer s’ha de conèixer quin origen té tot plegat. S’ha 
d’aclarir i conèixer quina és la voluntat real de la comunitat musulmana i també veure 
el que és pot fer o no és pot fer. 
   
Nosaltres estem a favor del diàleg, d’escoltar totes les parts i conèixer realment els 
motius que han portar a aquest conflicte. Apostem per una mediació i diàleg obert 
entre tots els agents implicats (Ajuntament, veïnat, comunitat islàmica…).  
 
 
Arenys té un teixit associatiu ampli i consolidat i el dret a l’associació i al 
desenvolupament sociocultural de les persones es pot veure afectat. Per exemple, amb 
aquesta suspensió, moltes activitats de tipus social i cultural, agrupacions d’oci, d’esplai 
o similars es poden veure afectades si entra en vigor. Hem pensat què passaria si 
alguna d’aquestes agrupacions vol llogar o comprar un local per poder tenir més espai 
o per adequar-lo a les seves necessitats?  Què pot passar si l’associació de geganters o 
l’agrupament escolta, o el cau sant Francesc, per posar alguns exemples, volen llogar o 
adquirir un local? Ens consta que això afectaria a l’ampliació de les obres del Teatre 
Principal o a la creació o ampliació de qualsevol col�legi, concertat o privat. I què pot 
passar si la propietat de les Clarisses i l'Ajuntament arriben a un acord i la Generalitat 
hi dóna el vistiplau, es podria tirar endavant la futura Casa de les Lletres? 
 
També tanquem portes a la promoció local al nostre municipi, no sabem l’impacte 
econòmic que això pot suposar, sobretot en època de crisi com la que estem patint.  



 
  
 

 
  
O les afectacions que pot suposar per als  propietaris de locals. No entenem aquesta 
precipitació, considerem que  hi ha una falta de consens previ  a la proposta d’acord, 
així com manca d’informació i una certa deslleialtat institucional que ens fa pensar que 
hi ha algun interès ocult amb aquesta mesura. 
 
Disposem d’ordenances municipals que regulen i sancionen o haurien de sancionar les 
infraccions d’usos indeguts d’aquestes activitats i que s’han o s’haurien d’aplicar.  Quan 
el problema, la incidència, hi és, és aleshores quan s’ha d’actuar. En alguns casos s’ha 
fet. S’han d’utilitzar els mecanismes existents per regular els mals usos, si és que 
existeixen, d’algunes activitats que alteren la tranquil�litat  i alteren la convivència del 
nostre veïnatge.  
 
Encoratgem el regidor de Promoció Local, que té les delegacions de l’Alcaldia de la 
Regidoria de Comerç i Promoció, a treballar com està fent,  sembla que amb eficiència, 
per aconseguir que les activitats es desenvolupin d’acord amb els usos establerts i 
autoritzats. 
 
El Pla general vigent estableix i defineix els usos als quals es pot destinar un establiment 
o edifici per al desenvolupament d’una activitat determinada, tot i que no estan 
previstos en la seva totalitat els usos definits. Els usos que es vol estudiar, després de la  
suspensió potestativa prèvia, amb alguns matisos, ja estan previstos en el Pla 
d’ordenació urbana municipal aprovat provisionalment en data 27 d‘abril. Per aquest 
motiu pensem que el que cal és que el Pla sigui retornat amb l’aprovació definitiva i que 
s’apliqui la Llei d’acord amb el que estableix.   
 
En cap moment, s’ha posat sobre la taula tampoc la nova llei de culte que va entrar en 
vigor fa un any, i que regula la implantació dels centres de culte als municipis i els 
paràmetres en què s’han de moure, amb independència de la religió que es professi.   
 
Tot plegat s'ha portat precipitadament i sense posar totes les cartes sobre la taula. A 
hores d’ara no tenim l’informe jurídic que es va demanar. Hi ha hagut informacions 
contradictòries des de l'inici donades pel mateix Ajuntament (alguns exemples: sobre si 
calia un acord de majoria simple o qualificada, sobre si es podien engegar les obres 
d'ampliació del Teatre Principal...). 
 
En tot cas, repeteixo, ens posem a la disposició de tots els agents implicats perquè 
creiem que també tenim molt a dir-hi  i molt a treballar, però sobretot amb el 
convenciment que les coses s’han de dir pel seu nom, i els temes s’han d’entomar com 
són, amb totes les seves realitats i les seves crueses.  
 
Per tot això, el grup municipal d’ICV no votarà favorablement a aquesta proposta 
d’acord”. 
 
 



 
  
 

 
  
El Sr. Ramon Vinyes, en representació del grup municipal del PSC, diu: ”El nostre grup, 
en reiterades ocasions, ha manifestat el criteri que en carrers estrets del nucli antic no 
s’hi poden desenvolupar activitats amb una gran concurrència de persones. Això també 
és vàlid per a centres com mesquites i centres culturals. No diem res de nou, ho diu la 
llei. 
 
Explicat el nostre parer, el tema clau és com es pot fer això. El govern presenta una 
proposta feta de pressa i corrents impel�lit pel veïnatge més que per un treball previ. 
D’altra manera no es poden explicar les mancances que té la proposta. A continuació 
en detallaré la història: 
 
En data 19/07/2011 el grup municipal socialista té una reunió amb veïns i veïnes del 
carrer de Sant Gabriel. Recollim l’alta preocupació del veïnat present, així com 
manifestem la nostra posició conforme aquell no és el lloc idoni, però advertim que el 
govern ha de fer els deures consistents a assegurar que no es fa cap arbitrarietat i que 
ni l’Ajuntament ni els electes no podem assumir riscos per una eventual arbitrarietat o 
una mala proposta. Els representants electes tenim la responsabilitat d’actuar i 
representar a tota la ciutadania i actuar conforme a la llei. 
 
En data 20 de juliol es fa la comissió informativa on es presenta la proposta. En aquesta 
reunió el nostre grup demana una sèrie d’informes (riscos jurídics; quants locals 
quedaran afectats; informes de tècnics de l’Ajuntament; aclarir el concepte similars en 
tipus d’usos; informe de promoció econòmica i del regidor) per assegurar que no hi ha 
greuges que ens repercuteixen negativament com són els locals que es poden quedar 
afectats per la moratòria i un informe dels tècnics municipals. És curiós que tothom 
s’ompli la boca en campanya electoral dient que l’Ajuntament havia d’accelerar les 
autoritzacions de les llicències d’activitats i tot just començar ja es proposi suspendre-
les durant un any i més sense detallar el govern en cap moment les conseqüències 
d’aquesta decisió.  
 
Val a dir que a la pregunta de si calia majoria absoluta per aprovar la proposta al Ple es 
respon que no, quan més tard s’afirma que sí que cal la majoria absoluta, fet que 
reafirma encara més que es tracta d’un tema poc treballat i per tant d’un expedient 
poc exhaustiu per la importància que té pel municipi. 
 
Posteriorment a la reunió, el govern s’encarrega de malparlar del grup municipal 
socialista total per haver demanat el que és lícit i el mínim indispensable per prendre 
decisions. El nostre grup manifesta el nostre total rebuig a l’actitud del govern,  
completament injusta i deslleial. 
 
En data 22 de juliol es convoca per correu electrònic els grups municipals. A instàncies 
de veïns del carrer de Sant Gabriel i en relació amb la suspensió temporal de llicències 
per a locals de pública concurrència al nucli urbà de la vila. Hi assistirà en 
representació d’aquests el Sr. Ramir Coll, s’afirma en la convocatòria. 
 



 
  
 

 
  
En data 23 de juliol la comunitat musulmana fa una conferència per a veïns i s’indica 
amb posterioritat que s’hi han convocat grups polítics. Doncs bé, aquesta convocatòria 
mai no ha arribat al nostre grup municipal. 
 
En data 25 de juliol es fa una reunió amb veïns amb un regust d’engany, ja que en lloc 
de tenir una reunió amb un representant es fa una assemblea. En lloc de ser un espai 
per trobar alternatives, s’intenta convertir en un examen públic. 
 
Posteriorment a aquesta reunió, es fa una trobada amb tots els grups municipals. Allà 
s’afirma que la suspensió de llicències també afecta espais com restaurants de més de 
35 places. Punt sobre el qual el grup municipal socialista ha insistit tant a la reunió amb 
el veïnat de Sant Gabriel com a les reunions amb la resta de grups municipals, i que fins 
aquell moment no havíem sabut deduir. I també, que l’endemà se’ns lliurarà un 
informe. 
 
L’endemà ens posem en contacte amb un tècnic de l’Ajuntament i es diu que no hi ha 
cap afirmació conforme els restaurants de més de 35 places queden afectats per la 
suspensió de llicències. 
 
Avui mateix, al matí, a la web de Ràdio Arenys, torna a aparèixer “Aquesta decisió 
afectaria qualsevol col�lectiu amb intenció d’obrir un local per a activitats que impliquin 
a més de 35 persones”. 
 
A hores d’ara ningú no ens ho ha aclarit!! 
 
El govern creu que amb una regulació més estricta dels usos dels locals comercials 
facilitarà que en uns llocs no hi hagi determinades activitats, especialment les d’alta 
concurrència. En concret, hi ha una relació important amb l’establiment o no de 
mesquites. Dit això, la normativa és molt estricta amb les condicions per establir una 
mesquita. Per això de vegades s’ha optat per la solució de centres culturals mirant així 
de tenir més facilitats d’implantació. El govern vol fer una moratòria per endurir la 
normativa però ningú no assegura que amb una normativa més estricta no es puguin 
donar permisos per a després fer una altra activitat. Es a dir, el govern creu que amb 
una normativa més estricta se supera aquest aspecte però obvia els casos que hi hagi 
un ús diferent als permesos. En aquests casos estaríem com fins ara. Si hi ha una 
normativa s’ha de fer complir. I si volem fer normativa i complir amb el descans dels 
veïns, el govern podria ja aplicar la llei... Quants locals tanquen per sobre de l’hora 
autoritzada? Quants veïns no poden dormir per culpa de l’incompliment de la llei? 
 
Per altra banda, per poder fer una normativa general cal que quedi demostrat aquest 
interès general. Cal que quedi molt clar quantes i quines són les afectacions de la 
mesura. I si al final la normativa que s’aprova és molt més restrictiva, quines són les 
responsabilitats que assumeixen l’Ajuntament i els regidors i regidores. Aquests 
aspectes es van demanar i no han estat resposts. No sabem a hores d’ara quants locals 



 
  
 

 
  
estan afectats per la mesura? Ni sabem si es poden exigir responsabilitats pel fet de 
tractar un tema particular amb una normativa general. 
 
Avui es fa el Ple, i ni s’han fet els informes que demanàvem ni s’han aclarit els dubtes 
que presentàvem. La proposta del govern és feta amb presses i poc consistent. Si la 
proposta no prospera no és per no tenir majoria absoluta el govern, és per no haver 
sabut fer bé les coses i enganyar l’oposició”. 
 
 
Sotmesa aquesta proposta a votació: 
 
Vots a favor: 4 vots CIU,  2 vots PP,  1 vot VIA-SI-RCAT-Bloc Municipal,  
Vots en contra: 1 vot CUP, 3 vots ICV-EUIA-E, 1 vot Esquerra-AM,  
Abstencions: 4 vots PSC-PM, 
 
Aquest acord resta sobre la taula sense aprovar ja que no s’ha aconseguit la majoria 
absoluta necessària. 
 
 
6. Donar compte de les resolucions de l’Alcaldia entorn del cartipàs 
municipal.- L’alcalde dóna compte dels Decrets següents: 
 

a) Delegacions tinents d’alcalde  
 
El Decret de data 18 de juliol de 2011 determina les delegacions següents:  
 
A favor de la segona tinent d’alcalde, Sra. Maria Belén Quintero Aragon, la direcció i 
gestió de l’acció municipal, la signatura de les resolucions i actes administratius que 
afectin a tercers, l’autorització i disposició de despesa la quantia de la qual no excedeixi 
l’atribuïda a l’Alcaldia per a la contractació menor en l’àmbit de Cooperació. 
 
A favor de la quarta tinent d’alcalde, Sra. Soraya Real Iglesias, la direcció i gestió de 
l’acció municipal, la signatura de les resolucions i actes administratius que afectin a 
tercers, l’autorització i disposició de despesa la quantia de la qual no excedeixi 
l’atribuïda a l’Alcaldia per a la contractació menor en l’àmbit de Sanitat. 
 
A favor del sisè tinent d’alcalde, Sr. Juan José Almansa Aragon, la direcció i gestió de 
l’acció municipal, la signatura de les resolucions i actes administratius que afectin a 
tercers, l’autorització i disposició de despesa la quantia de la qual no excedeixi 
l’atribuïda a l’Alcaldia per a la contractació menor en l’àmbit de Medi Ambient. 

 
 

b)Nomenament de càrrec eventual 
 
El Decret de data 12 de juliol de 2011 determina el següent  nomenament:  



 
  
 

 
  
 
El Sr. Marc Vidal Planet, personal eventual d’aquest Ajuntament, com a cap 
d’informació i comunicació. I fixar la jornada laboral en 35 hores setmanals,  amb una 
retribució mensual bruta de 1.858,00 € i dues pagues extres, i amb efectes des del 13 
de juliol de 2011. 
 
 
7.-Moció.- La regidora Sra. Assum Baliu llegeix la següent moció que presenta el grup 
municipal d’ICV_EUiA-E: 

 
“El passat divendres 22 de juliol va ocórrer una tragèdia d’immenses proporcions a 
Noruega. Es va cometre un doble atemptat contra la seu del govern noruec i diversos 
ministeris adjacents i contra el campament d’estiu de la AUF (Joventut Laborista 
Noruega) a l’illa d’Utoya. 
 
Aquest darrer crim va comportar la mort d’una setantena d’adolescents i joves i va 
convertir els fets en una autèntica tragèdia nacional i un dels majors atacs a la 
democràcia perpetrats a Europa des de la II Guerra Mundial. 
 
Aquests fets vénen acompanyats d’un preocupant ressorgiment polític, social i 
electoral de l’extrema dreta i de la intolerància, l’odi i el fanatisme que han servit de 
pretext per realitzar aquests horribles crims. 
 
Atès els fets descrits, el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Mar pren els següents acords: 
 
1. Expressem la nostra més enèrgica condemna als atemptats terroristes perpetrats a 
Noruega i mostrem les nostres profundes condolences a les víctimes i les seves 
famílies. També volem mostrar el nostre íntim respecte i solidaritat al poble de 
Noruega. 
 
2. Reivindiquem la fermesa democràtica com a forma de combat contra la intolerància 
i la violència. 
 
3. Reafirmem la convivència i el respecte com un dels valors suprems del model social 
europeu. 
 
4. Denunciem i combatrem el fanatisme, la intolerància, el racisme i el rebuig al 
diferent, així com els ideals provinents de la retòrica de la por i l’odi que abonen el 
terrenys a actes violents con els succeïts a Noruega.” 

 
Sotmesa aquesta moció a votació, el Ple, per unanimitat de tots els presents, n’acorda 
l’aprovació. 
 
 
8.- PRECS I PREGUNTES.-  



 
  
 

 
  

 
A) PRECS.  
 

a) El grup municipal d’ERC formula el següent prec:  

“ Donat que sembla ser que ja s’ha tancat l’acord amb l’empresa urbanitzadora del 
c/Pau Costa, zona Bareu, preguem al govern que faci les instàncies necessàries per a 
que l’empresa constructora retiri les tanques de protecció de l’edifici ubicat just al 
costat de l’escola Sinera”. 

• La tinent d’alcalde Sra. Soraya Real manifesta que ja s’han dut a terme els 
requeriments en aquest sentit a l’empresa constructora. 

 

b) El grup municipal de la CUP formula el següent prec:  
 
 “Atesa la importància que té la cultura a efectes de patrimoni, activitats i associacions 
de què disposa la vila, preguen al govern que creï el Consell Municipal de Cultura.” 
 

• L’alcalde, Sr. Estanislau Fors, contesta que hi està d’acord i que s’ha de crear 
el Consell Municipal de Cultura. 

 
c) El grup municipal del PSC formula els tres precs següents:  

 
1.- Pren la paraula la regidora Sra. Maribel Illescas: “Les papereres del poble estan molt 
plenes i no es  buiden amb la freqüència adequada, fet que provoca una sensació de 
deixadesa al municipi, especialment els caps de setmana. Per això preguem al govern 
que habiliti algun sistema de buidatge.” 
 

•  El tinent d’alcalde Sr. Juanjo Almansa diu que té raó,  que els preocupa i que 
estan buscant solucions, i que per això es contractarà un servei extern que donarà 
suport a la Brigada. 
 
2.- Pren la paraula la regidora Sra. Lorena Estrada: “Ens preocupa el poc espai lliure de 
sorres que hi ha a la desembocadura de la Riera. Preguem al govern que faci alguna 
actuació per buidar de sorra el calaix.” 
 

•  El tinent d’alcalde Sr. Juanjo Almansa diu que té raó,  s’ha demanat 
pressupost  per mirar de solucionar-ho de manera immediata contractant una 
empresa de serveis externs. 
 
3.- Pren la paraula el regidor Sr. Santiago Fontbona: “Hem observat que hi ha una 
discordança entre els horaris de l’enllumenat i les hores de llum solar. Preguem al 
govern que revisi els horaris de l’enllumenat públic.” 
 



 
  
 

 
  

•  La  tinent d’alcalde Sra. Belén Quintero  diu que té raó  i que està intentant 
posar-hi totes les mesures i accions per solucionar-ho. 
 
PREGUNTES.- B)  El grup municipal de CUP formula la següent pregunta:  

 
“Durant el primer i únic dia d’ús del local del carrer de Sant Gabriel, 47 baixos, els 
veïns van fer dues trucades a la Policia preguntant quina activitat es faria en aquell local 
i que hi havia entrada i sortida de molta gent. Voldríem saber si hi ha constància 
d’aquestes trucades, quan van ser, si la policia hi va anar, si hi va haver-hi alguna 
actuació i per què.” 

 
• La  tinent d’alcalde Sra. Belén Quintero  diu que no tenia constància de les 

trucades, ja que això va ser abans d’entrar en el Govern, però que ho esbrinarà i 
donarà informació de les actuacions que es dugueren a terme. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària                                                               Vist i plau 
                                                                                  L’alcalde            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


